
Beste Maasmechelaar
Als u een van de Maasmechelaren bent die de  
gemeenteraden bijwoont of online volgt, heeft u  
ongetwijfeld vastgesteld dat die de afgelopen maanden 
weinig om het lijf hadden. Het is tekenend voor  
deze meerderheid die enkel inzet op oppervlakkige pres-
tigeprojecten in plaats van werk te maken van een waar 
beleid dat Maasmechelen en alle Maasmechelaren ten 
goede zou komen. Op die manier zal deze meerderheid 
de geschiedenis ingaan als de meerderheid van de gemiste 
kansen.

Geld beter besteden
De brandingcampagne kost jaarlijks zó n 500.000 Euro. 
Een hoog bedrag voor een gemeente die te kampen heeft 
met grotere uitdagingen zoals de hoge armoedegraad. Ik 
geef toe dat de campagne goed in elkaar zit en dat ze onze 
gemeente in de kijker zet, dat kunnen we enkel maar toe-
juichen. Toch kan je niet verwachten dat door een mooi 
laagje vernis aan te brengen - zonder de diepere proble-
men weg te werken deze campagne op lange termijn haar 
vruchten zal afwerpen. Zo dreigt de hele campagne een 
maat voor niets te worden. Daarbij gaat een hoop geld dat 
onze gemeente veel beter kan besteden verloren. 

Beleid op maat
N-VA Maasmechelen staat voor een daadkrachtig en  
waar beleid op maat van de Maasmechelaar. Volgens  
ons moeten we meer inzetten op armoedebestrijding,  
vergroening met een juist onderhoudsbeleid, dierenwel-
zijn, een gezonde begroting, een eerlijk sociaal beleid,  
veiligheid en verkeersveiligheid. Verkeersveiligheid is 
meer dan het aanbrengen van meer verkeersremmers, het 
plaatsen van paaltjes en uitbesteden van trajectcontroles. 
Sensibilisering van elke weggebruiker en hard optreden 
tegen verkeershooligans is de boodschap.

In de achtergrond is N-VA Maasmechelen al volop bezig 
met een boeiend einde van 2022 om ook in 2023 vol gas te 
kunnen geven. Kortom hou ons in de gaten en lees zeker 
verder 

Michael Gryncewicz 
Voorzitter N-VA  
Maasmechelen

Herfstwandeling op 27 november 2022
N-VA Maasmechelen nodigt haar leden en sympathisanten uit voor 
een deugddoende en interessante herfstwandeling op het domein 
rond het kasteel van Leut. Een 
gids zal de aanwezigen wegwijs 
maken en zorgen voor boeiende 
weetjes. 

De wandeling start stipt om  
10 uur aan het kasteel. 

Inschrijven is verplicht via  
maasmechelen@n-va.be

Adres: 
Dreef 147.3630 Maasmechelen

PS: breng zeker je  viervoeters 
mee!

De fractie in actie
In oktober liepen arrondissementsvoorzitter Jan  
Valgaeren en afde-
lingsondervoorzitter 
Marco Blascetta  
respectievelijk de 5 
en 10 km tijdens de 
Citérun, georgani-
seerd door Tuin-
wijk2020. Een pluim 
voor de organisatie 
voor deze schitteren-
de editie doorheen 
de magische Cité!

Meer actie in de fractie  
op pagina 3
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Maasmechelen als eerste in de kou en donker bij black-out
Terwijl andere landen kerncentrales langer openhouden, beslist ons land kerncentrales te sluiten. Een gevolg van het dogmatisch 
beleid van Groen, Open VLD, CD&V en Vooruit in de federale Vivaldi-regering. Groen reed het dossier van de kernenergie  
vakkundig in de vernieling en deed zo de kansen op een black-out gigantisch stijgen.

Voor Maasmechelaren lijkt het een ver-van-mijn-bedshow. 
Maar niets is minder waar. Wij zullen immers de eersten zijn 
die bij een dreigende black-out afgeschakeld worden. Bij een 
eventueel stroomtekort laat de federale regering het afschakel-
plan in werking treden. Het afschakelplan voorziet acht schij-
ven. Als het plan in werking treedt, worden eerst de gemeenten 
uit schijf 8, afgeschakeld. Waaronder Maasmechelen. Volstaat 
dat niet, dan wordt er overgegaan naar de volgende schijven.

Maasmechelen slachtoffer van Groene dogma’s
N-VA Maasmechelen begrijpt niet dat de regering tijdens een 
energiecrisis zoveel risicó s neemt. “Niemand met gezond 
verstand krijgt het in zijn hoofd kerncentrales te sluiten wan-
neer de energievoorraad in het gedrang is. Maar nog minder 
krijg je uitgelegd dat CD&V, Open VLD en Vooruit zomaar de 
radicale Groene ministers laten begaan. In onze energiefactuur 
merken we dat al, maar bij een effectieve afschakeling zullen 
ook de Maasmechelaren als eerste het gelag betalen”, klinkt het 
bij voormalig gemeenteraadsvoorzitter Andy Pieters.

Oproep aan gemeentebestuur: informeer
De N-VA vraagt het gemeentebestuur alvast om de nodige 
voorbereidingen te treffen. We hekelen dat onze inwoners en 
ondernemers vanuit het gemeentebestuur nog geen tijdige en 
eenduidige communicatie kregen. Een aantal Maasmechelaars 

is bijvoorbeeld  afhankelijk van medische apparatuur en moet 
tijdig geïnformeerd zijn. In 2014, toen er ook een stroomte-
kort dreigde, organiseerde het gemeentebestuur wél nog een 
infoavond over het afschakelplan. Acht jaar later staan de sche-
penen minder te popelen om de situatie toe te lichten. Wellicht 
omdat ze dan geconfronteerd worden 
met de gevolgen van het beleid van hun 
eigen partijen? Burgemeester Raf Ter-
wingen voerde in 2019 nog campagne 
met een verkiezingsprogramma vóór de 
kernuitstap…

Alle info is terug te vinden via www.fluvius.be/nl/thema/energieschaarste.

De fractie in actie 
In oktober liepen arrondissementsvoorzitter Jan Valgaeren en afdelingsondervoorzitter Marco Blascetta respectievelijk de 5 en 10 km tijdens de 
Citérun, georganiseerd door Tuinwijk2020. Een pluim voor de organisatie voor deze schitterende editie doorheen de magische Cité!

Onze afdeling was goed vertegenwoordigd op het provinciaal 
feest van N-VA Limburg, waar onze kopstukken nog eens helder 
de ambities herhaalden: in zo veel mogelijk gemeenten in Lim-
burg deelnemen aan het bestuur.

De ploeg van N-VA Maasmechelen ging samen met Vlaams  
minister van Toerisme een kijkje nemen in het Kasteel van Leut, 
wat dankzij de minister de komende jaren verder uitgebouwd 
gaat worden als toegangspoort van het Rivierpark Maasvallei.
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Tijdens onder meer de burgemeestersmarathon van Radio 2 Limburg begin 2019, maar ook in zijn verkiezingsprogramma, deed 
de burgemeester enkele concrete beloftes waarop de Maasmechelaar hem zou mogen afrekenen. Zo gezegd, zo gedaan.

“In 2019 wil ik de  
eerste steen leggen  
van het nieuwe  
politiecommissariaat 
van Maasmechelen”
“De politiekantoren aan de Koning 
Albertlaan én Dokter Haubenlaan 
zijn fel verouderd. Al van in de vorige 
bestuursperiode zijn er plannen om de 
Oude Burelen in Eisden te verbouwen 
om daar alles onder te brengen. Sinds 
de N-VA in 2018 uit het gemeentebe-
stuur werd gezwierd, is dat plan echter 
een processie van Echternach. De eerste 
steen kwam er niet in 2019.

Nu, bijna vier jaar later, werd het bevel 
tot start der werken eindelijk gegeven, 
Ik ben benieuwd of de verhuisplannen 
in 2024 waargemaakt kunnen worden”, 
zegt ondervoorzitter Marco Blascetta.

Het budget is er nochtans, intussen 
groeide dat aan tot in totaal 11 miljoen 
euro. De investering houdt bovendien 
geen rekening met de stijgende grond-
stofprijzen door de Oekraïnecrisis. 
Bouwprojecten van deze grootteorde 
stegen het voorbije jaar gemiddeld 20 
procent in prijs. 

Wij betreuren het dat onze politie-
diensten niet over de infrastructuur 
beschikken die ze verdienen om voor 
onze veiligheid in te staan.

“We moeten  
keihard inzetten op 
het aanslepende  
probleem van de 
(kinder)armoede”
De kansarmoede bij jonge 
kinderen in Maasmechelen is de 
hoogste van heel Limburg, 24,9 
procent tegenover 14,1 procent. 
Al voor de energiecrisis was het 
aantal achterstallige betalers en 
huishoudens met een budgetme-
ter torenhoog.

“De acties van de gemeente zijn 
te beperkt. Een grootschalige 
campagne om te voorkomen dat 
kinderen met lege boterhamdozen 
op school zitten, begeleiding van 
gezinnen met een sociaal tarief 
naar energiebesparing én bovenal 
een aanklampender beleid om 
mensen aan werk te helpen. 

De gemeente mist te veel kansen 
om armoede tegen te gaan, ze 
moet actiever naar jonge gezinnen 
gaan om problemen in een vroeg 
stadium te detecteren”, zegt man-
dataris Marijke Geraerts.

“Als gemeente zetten 
we in op het verhogen 
van de verkeers- 
veiligheid voor fietsers 
en voetgangers”
“Ondanks investeringen in veiligere 
schoolomgevingen (met onze steun) 
zijn de cijfers van 2022 niet goed ge-
noeg. Nam de verkeersveiligheid vorige 
bestuursperiode mét N-VA gestaag toe, 
dan lijkt het de voorbije twee jaren weer 
onveiliger te worden. 

Het aantal verkeersongevallen met let-
sel per 1.000 inwoners steeg in 2021 tot 
boven het Limburgs gemiddelde. Dat tij 
moeten we keren”, aldus fractievoorzit-
ter Gerard Colson.

Ook het aantal zwaargewonden steeg. 
In 2021 telde Maasmechelen 172 
verkeersslachtoffers, fors meer dan 
het Vlaams of Limburgs gemiddelde. 
De meesten gewonden vallen in de 
leeftijdscategorie 15-29 jaar, maar ook 
tussen 6 en 18 jaar zit onze gemeente bij 
de slechtste leerlingen van de provincie. 

De veiligheid van schoolgaand verkeer 
blijft dus cruciaal. Verkeersveiligheid is 
meer dan verkeersremmers leggen en 
paaltjes plaatsen.

Marco 
Blascetta

Marijke 
Geraerts

Gerard 
Colson

De grote beloftebarometer staat op rood

Massale vertraging Niet waargemaakt Investeringen, maar 
resultaten blijven uit
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Ondertussen voert Vlaanderen wél beleid

De energieprijzen gaan door het dak.  

De bevoorradingszekerheid is in gevaar. 

Overal in Europa kiest men voor kernenergie.  

Maar niet in België. De paars-groene regering

heeft zelfs nog geen akkoord over de verlenging

van de twee jongste kerncentrales.

De Vlaming die werkt, spaart of onderneemt 

ziet zijn koopkracht alsmaar dalen. Maar wie 

niet wil werken, kan in dit land eindeloos een

uitkering blijven trekken. De paars-groene regering 

verhoogde de uitkeringen gigantisch in plaats 

van werk te maken van een échte arbeidsdeal.

Het aantal asielzoekers stijgt door het lakse open- 
grenzenbeleid van paars-groen. Aan de asielpoorten 

is het chaos troef. Honderden asielzoekers slapen 

op straat. De federale regering wordt keer op keer 

veroordeeld tot het betalen van dwangsommen. 

Maar ze blijft er koppig voor kiezen om niets te doen.   

Ook de broodnodige pensioenhervorming is

blijven steken op een non-akkoord. 

jarenlang nauwelijks heeft gewerkt, wordt 

daarvoor beloond. Alweer een akkoord op
maat van de PS.

Wie 
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Op Belgisch niveau staat alles stil

Moeilijke tijden vragen om moeilijke beslissingen. De N-VA gaat in de Vlaamse Regering
wél de uitdagingen aan. Ook als er moeilijke knopen doorgehakt moeten worden.

Zuhal Demir ijvert daadkrachtig voor haalbare

én betaalbare maatregelen. Ze investeert meer

dan een miljard euro in renovatiepremies en 

goedkope leningen om woningen energiezuiniger

te maken. En ze haalt overbodige kosten uit onze

energiefactuur. 

Vlaams minister-president Jan Jambon is

de drijvende kracht die knopen doorhakt in 

complexe dossiers, met een vaste blik op de

toekomst. Een toekomst waarin Vlaanderen 

een wereldspeler wordt in innovatie en

ontwikkeling. 

Matthias Diependaele waakt onverstoorbaar

over onze centen. Vlaanderen zet als enige regio 

koers naar een begrotingsevenwicht. Matthias

zorgde er ook voor dat mensen met buitenlandse

eigendommen geen recht meer hebben op een

sociale woning.

Om het Vlaamse onderwijs op wereldniveau te

houden, stuurt Ben Weyts bij waar nodig. Met 

aangepaste eindtermen, een taalscreening van 

kleuters en investeringen in infrastructuur en 

digitalisering. Ben geeft de leerkracht de plaats

die hij of zij verdient: vooraan in de klas.
 


